
 

 

 

        Protokół Nr XLVI/2022 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie 

odbytej w dniu 7 czerwca 2022 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 13.03 a zakończono o godz. 14.40. 

 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście: 

1. Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy Opatów. 

2. Pan Marcin Słapek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Opatów. 

3. Pan Sylwester Kochanowicz – Komendant Powiatowy PSP w Opatowie 

4. Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Opatów. 

5. Przewodniczący jednostek pomocniczych Gminy Opatów – wg listy obecności ( stan. zał. 

do  

    Prot.). 

6. Kierownicy i pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie. 

 

  Porządek obrad sesji: 

  1. Otwarcie obrad sesji. 

  2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

  3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

  4. Zatwierdzenie Protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

  5. Informacja Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Opatowie  

      ul. Słowackiego 13 w zakresie świadczonej opieki medycznej za 2021rok  

      a) dyskusja 

  6. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie  

      Miasta i Gminy Opatów za 2021 rok 

      a) dyskusja 

  7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

      a) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 

      b) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 

      c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

          Opatów na lata 2022 – 2035, 

      d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  

          Zdrowotnej w Opatowie za rok 2021, 

      e) przyjęcia Regulaminu korzystania z toalet publicznych znajdujących się w Opatowie, 

      f) nadania nazwy ulicy w Opatowie, 

     g) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

         i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług  

         opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków  

         częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

    8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów z działalności za okres pomiędzy  

        sesjami. 

    9. Interpelacje i zapytania radnych.  

  10. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

  11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. 
Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - dokonała otwarcia obrad 

XLVI sesji Rady Miejskiej w Opatowie, a następnie powitała radnych Rady Miejskiej, p. 

Burmistrza Grzegorza Gajewskiego, p. Marcina Słapka – Zastępcę Burmistrza Miasta i 

Gminy Opatów, zaproszonych gości, p. Sylwestra Kochanowicza – Komendanta 

Powiatowego PSP  

w Opatowie, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, przewodniczących jednostek 
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pomocniczych Gminy, kierowników i pracowników Urzędu oraz mieszkańców Miasta i 

Gminy Opatów. 

 

 

 

 

Ad.2. 

Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - poprosiła radnych  

o zalogowanie się terminalami do systemu. Na podstawie listy obecności oraz zalogowanych 

terminali do systemu stwierdziła prawomocność obrad sesji. W sesji uczestniczy 13 radnych 

na ogólną liczbę 15 radnych. Wykaz zalogowanych terminali do systemu przedstawia 

załącznik Nr 1 do Protokołu. Lista ustalenia kworum stwierdzająca prawomocność obrad sesji 

przedstawia załącznik Nr 2 do Protokołu. 

 

Ad.3. 

Pani  radna  Beata  Górecka -  Przewodnicząca Rady  Miejskiej –  przedstawiła 

proponowany porządek obrad sesji w treści jw. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanego porządku obrad sesji. 

 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie w trybie głosowania jawnego imiennego 

zaproponowany porządku obrad sesji, 13 głosami ,,za’’, 0 głosów  ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Imienne głosowanie 

przyjęcia porządku obrad sesji przedstawia załącznik Nr 3 do Protokołu. 

 

Ad. 4. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała Radę, że 

uwagi do Protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 13 maja 2022 roku nie wpłynęły.  

 

Rada Miejska zatwierdziła jednogłośnie bez wniesienia uwag Protokół Nr XLV/2022 sesji 

Rady Miejskiej w Opatowie odbytej w dniu 13 maja 2022 roku, 13 głosami „za”, 0 głosów 

,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Imienne głosowanie zatwierdzenia Protokołu przedstawia załącznik Nr 4 do Protokołu. 

 

Ad.5. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że 

informacja Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Opatowie, ul. 

Słowackiego 13  

w zakresie świadczonej opieki medycznej za 2021 rok była omówiona na posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w dniu 01 czerwca 

2022 roku. Informacja została również przesłana radnym one live. Dodała, że na sali jest 

obecna p. dyrektor Marzena Kwapisz. 

a) dyskusja 

Pan radny Andrzej Żychowski – zwrócił uwagę, że w końcowej informacji przedstawionej 

przez poz była mowa o pilnej potrzebie wykonania pokrycia dachowego na budynku SPZOZ, 

a p. Burmistrz obiecał, że w tym roku projekt zostanie przygotowany, a środki na to zadanie 

są  

zabezpieczone. Prosi w związku z tym, aby w miarę możliwości w tym roku zostało to 

wykonane, bo zakład ma problemy m.in. przez SANEPID. 

 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – zabierając głos wyjaśnił, że inne 

obowiązki służbowe uniemożliwiły jego udział w posiedzeniu Komisji Zdrowia, gdzie była 

poruszana sprawa tego dachu. Następnie poinformował, że pilotuje tego tematu i przyznał, że 

jest to palący problem choć nie jedyny na budynku tej Przychodni zarządzanej przez  

p. dyrektor dr Marzenę Kwapisz. Stwierdził, że gmina jest gotowa na wykonanie tego zadania  
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i w tym roku powinno to być zrobione. Wyjaśnił też, że cały kłopot polega na tym, że ten 

budynek wiele lat temu został podzielony na dwie części. Jedna część to Przychodnia, czyli 

część gminy, a drugą część zajmują Warsztaty Terapii Zajęciowej, należące do samorządu 

powiatowego, który  miał starać się o dofinansowanie tego zadania. Niezależnie jednak od 

tego  

 

 

 

 

gmina nie może dłużej czekać z tym remontem dlatego sądzi, że w tym roku ten dach będzie 

zrobiony, chociaż sprawę komplikuje wspólny dach i wspólne na niego wejście. 

 

Pan radny Rafał Schab – zabierając głos zapytał, czy Powiat będzie partycypował w 

kosztach tego dachu, skoro jest on wspólny?. 

 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – w odpowiedzi poinformował, że nad  

częścią Przychodni dach wykona gmina z pieniędzy zaoszczędzonych przez p. dyrektor. 

Dodał przy tym, że kiedyś była różnica w koncepcji jego wykonania pomiędzy samorządami. 

Aktualnie z tego co jest mu wiadomo, w Powiecie te prace będą odroczone na czas 

nieokreślony, dlatego swoją część dachu gmina wykona w technologii jej odpowiadającej. 

Zmartwieniem natomiast jest to, że samorząd powiatowy przystępując za jakiś czas do 

remontu swojej części dachu może narazić na uszkodzenia wyremontowaną część dachu 

gminy, ponieważ nie ma innej możliwości, aby ją ominąć. 

 

   Na tym zakończono realizację tego punktu obrad sesji. 

Ad.6. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że 

informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie Miasta i 

Gminy Opatów za 2021 rok była również omówiona na posiedzeniu Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie w dniu 01 czerwca 2022 

roku. Została również przesłana radnym drogą one live. 

a) dyskusja 

Pani radna Magdalena Masternak – prosząc o głos pogratulowała p. Komendantowi 

Powiatowemu PSP i p. Prezesowi Zarządu Miejsko - Gminnego OSP za te wszystkie  

działania i inicjatywy opisane w informacji jak: ćwiczenia pożarnicze,  ćwiczenia z zakresu 

ratownictwa wodnego, powołania Kompanii Reprezentacyjnej OSP, pozyskanie 

dofinansowania na zestawy nurkowe będące na stanie OSP w Brzeziu, uzyskanie uprawnień 

do nurkowania, udział  

w imprezach organizowanych przez społeczności lokalne np. w festynach organizowanych 

przez koła gospodyń wiejskich. Podkreśliła także, że jest dumna szczególnie z jednostki OSP 

w Brzeziu, która na 43 zdarzenia ratownicze brała udział aż w 39 zdarzeniach, co jej zdaniem 

świadczy o ogromnym zaangażowaniu druhów tej jednostki w niesienie pomocy, kiedy tylko 

jest to niezbędne. Cieszy ją również fakt, że w tym roku w Brzeziu powstanie garaż na duży 

samochód dla OSP, a obok niego powstanie także świetlica wiejska dla mieszkańców Brzezia. 

Kończąc poprosiła p. Komendanta i p. Prezesa o przekazanie podziękowań wszystkim 

druhom OSP za ich zaangażowanie. 

 

Pan Sylwester Kochanowicz – prosząc o głos stwierdził, że Opatów jest gminą miejską, na 

terenie której dochodzi do największej ilości zdarzeń bo ponad 100 w skali roku, a w związku 

z tym, że jednostka ratowniczo – gaśnicza i Komenda mieści się w Opatowie te zdarzenia są 

obsługiwane bardzo sprawnie, natomiast dojazd do zdarzeń na inne tereny znacznie się 

wydłuża. Aby temu zaradzić działania prowadzone przez Komendę, p. Burmistrza i Radę 

zmierzają do włączenia do krajowego systemu ratowniczo – gaśniczego kolejnej jednostki i to 

jest zadanie priorytetowe na ten rok, a do tego aspiruje i robi to w sposób bardzo dobry  

i profesjonalny jednostka OSP z Brzezia, która ma ku temu wszelkie predyspozycje czynnika 
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ludzkiego, gorzej jest natomiast z czynnikiem sprzętowym, ponieważ Jednostka nie posiada 

samochodu ratowniczo – gaśniczego. W związku z tym, został opracowany długofalowy plan 

z udziałem p. Burmistrzów dotyczący poprawy bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy. 

Jest plan przekazania samochodu ratowniczo – gaśniczego, który będzie wymieniany w  tym 

roku w Komendzie Powiatowej PSP dla jednostki OSP Brzezie, dla którego potrzebne jest 

miejsce garażowe. Następnie dodał, że jeżeli wszystko pójdzie zgodnie z planem to na koniec  

 

 

 

 

tego roku jednostka OSP Brzezie powinna stać się częścią tego krajowego systemu. Na 

zakończenie zwrócił uwagę, że widział by potrzebę pomocy i wsparcia dla jednostek, które  

w swoim funkcjonowaniu mały lata gorsze i podnoszą się z kryzysu, wymieniając przy tym 

jednostkę z Rosoch. Podkreślił także, że te dwie jednostki Brzezie i Rosochy działają bardzo 

profesjonalnie tak jak strażacy PSP. Ludzie ci większą część swojego czasu wolnego 

przeznaczają na działalność w OSP i ten ich zapał jego zdaniem należy wykorzystać do 

działań ratowniczo – gaśniczych. 

 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – zabierając głos podziękował  

p. Komendantowi PSP za bardzo dobrą współpracę z samorządem gminnym. Dodał, że cieszy 

bardzo możliwość wejścia jednostki OSP w Brzeziu do elitarnego grona krajowego systemu 

ratowniczo – gaśniczego, co jak podkreślił jest zasługą właśnie p. Komendanta 

Kochanowicza. Następnie poinformował, że sprzęt, którym dysponują strażacy OSP jest 

ogólnie w złym stanie 

i takim samochodem słabej kondycji dysponuje Jednostka z Rosoch, która już jest w 

krajowym systemie ratowniczo – gaśniczym. Podkreślił także, że na dzień dzisiejszy koszt 

zakupu takiego samochodu spełniającego wymogi, aby włączyć jednostkę do tego systemu to 

ok. 900tys.zł, co jest poza możliwościami finansowymi gminy. W związku z tym 

podziękował p. Komendantowi za pomysł przekazania przy wymianie samochodu z PSP do 

Brzezia. Podziękował także radnym za wsparcie działalności OSP m.in. za przesunięcie 

środków w budżecie na budowę garażu w Brzeziu. Słowa podziękowania skierował także do 

druhów strażaków za wspaniałą współpracę i do p. Jacka Śpiewaka Komendanta Miejsko – 

Gminnego OSP, który z przyczyn zawodowych nie mógł wziąć udziału w dzisiejszej sesji, za 

zaangażowanie w rozwój  

i działalność OSP na naszym terenie, a na ręce p. Komendanta PSP słowa podziękowania 

skierował do strażaków PSP. 

 

Pan radny Wiesław Suska – jednocześnie Prezes OSP prosząc o głos podziękował za 

współpracę p. Komendantowi PSP oraz p. Prezesowi. Stwierdził, że w wielu jednostkach OSP 

jest problem ludzki, ponieważ społeczeństwo się starzeje, a coraz mniej młodych ludzi zostaje 

na wsi, a Brzezie ma to szczęście, że tam jest młoda jednostka OSP. 

 

W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji p. radna Beata Górecka – 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – podziękowała p. Komendantowi Powiatowemu PSP za 

udział w sesji oraz za dotychczasową współpracę. 

 

Ad.7. 

a) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt I uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 
 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLVI/396/2022 w  sprawie   zmian  w  budżecie  Gminy  Opatów  na  2022 rok,  13  

głosami   ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 5 do Protokołu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

b) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 
 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLVI/397/2022 w  sprawie   zmian  w  budżecie  Gminy  Opatów  na  2022 rok,  13  

głosami   ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 6 do Protokołu. 

 

c) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 

2022 – 2035. 

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLVI/398/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  

Finansowej Gminy Opatów na lata 2022 – 2035, 13 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’  

i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 7 do Protokołu. 

 

d) Pani Bernardeta Bara – Zastępca Kierownika Referatu Organizacyjnego – przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Opatowie za rok 2021, 

 

Pan radny Andrzej Żychowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie - przedstawiła pisemną, pozytywną 

opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLVI/399/2022 w  sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Opatowie za rok 2021, 12  głosami   ,,za’’, 0  
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głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do 

Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 8 do Protokołu. 
 

e) Pan Jarosław Czub – Kierownik Ref. RŚP – przedstawił projekt uchwały w sprawie  

przyjęcia Regulaminu korzystania z toalet publicznych znajdujących się w Opatowie, 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pan radny Andrzej Żychowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie - przedstawiła pisemną, pozytywną 

opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLVI/400/2022 w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z toalet publicznych 

znajdujących się w Opatowie, 12 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 9 do Protokołu. 

 

f) Pan Jarosław Czub – Kierownik Ref. RŚP – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy w Opatowie, 

  

Pan radny Andrzej Żychowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie - przedstawiła pisemną, pozytywną 

opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLVI/401/2022  w  sprawie nadania nazwy ulicy w Opatowie, 12 głosami ,,za’’, 0  głosów  

,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. 

Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 10 do Protokołu. 

 

g) Pani Dominika Kędziora – Kierownik OPS w Opatowie – przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Pan radny Andrzej Żychowski – Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie - przedstawiła pisemną, pozytywną 

opinię Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLVI/402/2022 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 12 
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głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 11 do Protokołu. 

 

Ad.8. 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – zabierając głos przedstawił 

sprawozdanie z działalności za okres pomiędzy sesjami informując, że w tym okresie 

zarówno on jak i jego Zastępca brali udział w następujących spotkaniach i wydarzeniach: 

udział  

w konferencji naukowej poświęconej Templariuszom pt.,, Templariusze, a sztuka, 

architektura 

 

 

 

 

 

i archeologia Opatowa’’, która zgromadziła kilku naukowców z tytułami profesorów  

i doktorów. Konferencja bardzo ambitna i ciekawa. Jej efektem będzie wydanie publikacji 

książkowej. Za przygotowanie konferencji słowa podziękowania skierował do dyrektora 

OOK p. dr Longiny Ordon oraz do p. Kierownika Jarosława Czuba; udział w spotkaniu w 

sprawie tworzonego domu muzealnego czyli Centrum Templariuszy. Poinformował, że został 

przygotowany program funkcjonalno – użytkowy, na podstawie którego zostanie ogłoszony 

przetarg; udział w spotkaniu z p. Aleksandrem Szwarcem przedstawicielem Naczelnego 

Rabina RP. Te liczne spotkania w ostatnim czasie świadczą o dużym zainteresowaniu strony 

żydowskiej terenem dawnego cmentarza. Podczas spotkania przyjęto zasady dalszej 

współpracy; udział w powiatowym festynie sportowym w Zochcinku pod patronatem  

p. minister Anny Krupki. Za wkład pracy w przygotowanie festynu słowa podziękowania 

skierował do p. Burmistrza Marcina Słapka; Następnie poinformował, że na zaproszenie  

p. Komendanta Powiatowego PSP wziął udział w powiatowym święcie Strażaka; udział  

w pierwszym forum samorządowym Powiatu opatowskiego; spotkanie z wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków p. dr Leszkiem Polanowskim, który oglądał teren dawnego 

więzienia; udział w posiedzeniu Zarządu EZGDK. 

Ponadto poinformował: 

- o zakończonej kompleksowej kontroli RIO, która w gminie jest przeprowadzana raz na 4 

lata. Z podsumowania kontroli wynika, że nie będą sformułowane zarzuty ani uwagi do 

sposobu prowadzenia finansów gminy, za co pogratulował i podziękował  p. Skarbnik,  

- o wynikach podanych przez rząd kolejnego naboru w ramach programu ,,Polski Ład’’. 

Gmina Opatów pozyskała kwotę 9mln891tys.zł z przeznaczeniem na projekt kompleksowej 

modernizacji obiektów kulturalnych na terenie Opatowa i sołectw gminy Opatów w tym: 

budowę świetlicy wiejskiej w Brzeziu łącznie z garażem na samochód dla jednostki OSP; 

remont świetlic wiejskich w Karwowie, w Podolu i w Kornacicach; utworzenie placu zabaw 

za Remizą OSP w Strzyżowicach; modernizację OOK tj. dobudowanie części budynku w 

stronę PUP, w którym zostanie zorganizowana wielofunkcyjna sala; wymianę oświetlenia na 

energooszczędne w sali widowiskowej i jej modernizację oraz wprowadzenie kina  

z prawdziwego zdarzenia, na możliwości i potrzeby gminy. Dodał także, że w planach jest 

również drobna modernizacja amfiteatru. Aktualnie trwają prace projektowe, 

- o pozyskanej kwocie 128tys.zł. z rządowego projektu ,,Posiłek w szkole i w domu”. Z tych 

środków zostaną doposażone stołówki, kuchnie i jadalnie w szkołach podstawowych Nr 1  

i Nr 2, 

- o rozpoczętych pracach archeologicznych przez p. dr Szymona Lenarczyka na zlecenie 

gminy żydowskiej na dawnym cmentarzu żydowskim, 

- o udziale, ze słowami podziękowania delegacji samorządu gminnego na czele  

z p. Przewodniczącą Beatą Górecką, radnym p. Krzysztofem Kawalcem i p. Kierownikiem 

Jarosławem Czubem w uroczystości poświęcenia odnowionego miejsca pamięci na 

opatowskim cmentarzu. Miejsca poświęconego golgocie wschodu i pomordowanym na 

wschodzie ofiarom zbrodni stalinowskich,  
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- o rozpoczętych już pracach na drogach przez wieś Marcinkowice, na ul. Cegielnianej, Kanii, 

Cmentarnej I i Cmentarnej II oraz planowanych pracach na drodze Balbinów – Przeuszyn  

i Kobylany – Strzyżowice, 

- o otwarciu ofert w II przetargu na remont dachu na budynku UMiG. Przy tym 

poinformował, że pierwszy przetarg został unieważniony ze względu na zbyt wysoką ofertę 

cenową – 790tys. zł. W drugim przetargu uzyskano kwotę 566tys.zł. Możliwe jest, że jeszcze 

przed wakacjami firma rozpocznie prace nad zmianą pokrycia dachowego, 

- o zakupie na potrzeby Straży Miejskiej samochodu marki Dacia Dokker. 

 

W  sprawie  przedstawionego  sprawozdania  głos  zabrał  radny  p. Wiesław  Suska –  który 

poprosił p. Burmistrza o szerszą informację na temat zagadnień poruszanych na posiedzeniu 

EZGDK, ze względu na artykuły pojawiające się w prasie, chodzi o zapłatę. Ponadto 

podkreślił, 

 

 

 

 

że planowana przebudowa drogi Kobylany – Strzyżowice jest palącym problemem, ponieważ 

zbliżają się żniwa i ktoś kto będzie przejeżdżał przez Kochów nadrabia 5 km drogi w obie 

strony, marnuje czas i paliwo, które jest teraz bardzo drogie. W związku z tym prosi, aby jak 

najszybciej tą drogę zrobić. 

 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – w odpowiedzi poinformował, że 

drogi Kobylany – Kochów nie zamierzał zamykać, ale w ostatnich dwóch tygodniach do 

Urzędu MiG wpłynęło trzy wnioski o zwrot pieniędzy za uszkodzone koła, pomimo znaku 

ograniczającego prędkość i informującego o uszkodzonej drodze, a to naraża gminę na 

koszty. Następnie poinformował, że remont tej drogi został by już rozpoczęty gdyby nie 

doszło do drobnych nieścisłości   przy   składaniu   oferty   przez   oferenta.   Został   to    już   

wyjaśnione  przez  

prawników i w najbliższym czasie zostanie podpisana umowa i realizacja prac, może nawet  

w ciągu najbliższych dwóch tygodni. 

W kwestii opłat, o której wspomniał p. radny wyjaśnił, że do końca poprzedniej kadencji 

Urząd MiG w imieniu gminy obsługiwał sam całość zagadnień związanych z wywozem 

nieczystości, będąc członkiem EZGDK, którego zadaniem była obsługa gminy w zakresie 

wywozu śmieci od jej mieszkańców. Po objęciu funkcji Burmistrza za zgodą Rady zostało to 

zmienione  

i te zadania zostały przekazane do EZGDK. Przez znaną już aktywną grupę działaczy 

społecznych została zaskarżona uchwała z 2019 roku, na podstawie której EZGDK podbierał 

opłaty za gospodarowanie odpadów, w części dotyczącej sposobu naliczania opłat. W 

mediach pojawiły się informacje, że opłaty były pobierane dwukrotnie, co jest nieprawdą. 

Przypomniał, że opłaty były naliczane z podziałem na liczbę osób w gospodarstwie 

domowym. Osobna stawka była na gospodarstwo jednoosobowe, dwuosobowe oraz 

trzyosobowe i więcej. Zaskarżony został zapis faworyzujący gospodarstwa wieloosobowe. 

Sąd Administracyjny  

w Kielcach, później w Warszawie stwierdził, że nie było jasnych podstaw do takiego sposobu 

rozdzielenia tych opłat i uznał, iż należało naliczać opłaty od osoby, a nie od gospodarstwa  

i uchylił tą uchwałę. Przy czym jak podkreślił takie uchwały w EZGDK funkcjonowały od 

2013 do 2020 roku włącznie. Ponadto poinformował, że uchwały w tym zakresie podejmuje 

Walne Zgromadzenie członków EZGDK. Stwierdził także, że wątpliwe są duże zwroty o 

jakie niewątpliwie ta grupka działaczy będzie występować, ponieważ usługa została 

wykonana,  

a zgodnie z kodeksem cywilnym za wykonaną usługę należy się wynagrodzenie i jak dodał 

zapewne sprawa trafi do sądu.  Dodał także, że jeżeli był to błąd, to został popełniony w 2013 

roku kiedy Opatów nie był jeszcze obsługiwany przez EZGDK. Ok.70% gmin w Polsce miało 

taki sposób naliczania, a RIO nie miała zastrzeżeń co do treści uchwały. Sąd uznał jednak 

inaczej, a my to akceptujemy. Od 2021 roku opłaty są pobierane od osoby. 
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Na tym zakończono realizację tego punktu obrad sesji. 

Ad.9 
Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że 

interpelacje i zapytania radnych na piśmie nie wpłynęły.  

 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie obrad sesji. 

Ad.10. 
W wolnych wnioskach, sprawach różnych i informacjach głos zabierali: 

Pan radny Wiesław Suska – prosząc o głos stwierdził, że w 2020 roku była podjęta uchwała  

o dofinansowaniu wytyczenia drogi w Gojcowie i w Jagninie. Z rozmowy z pracownikiem Urzędu 

p. Karoliną wynika, że w Jagninie będzie to robione. Jeśli chodzi natomiast o Gojców, to odbyło się 

spotkanie w remizie OSP z mieszkańcami i p. Burmistrzem, w celu uzgodnienia przejazdu sprzętem 

rolniczym. Stwierdził, że jeśli osoba się nie zgadza to prosi p. Burmistrza o wspólną rozmowę  

i załatwienie sprawy pod pewnymi warunkami. Ponadto zapytał, czy na liście rezerwowej będzie 

droga w Gojcowie z tyłu wsi?. 

 

 

 

 

 

 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – odpowiadając na poruszone 

zagadnienia poinformował, że zgadza się na propozycję p. radnego w kwestii 

przeprowadzenia wspólnej rozmowy z jednym z właścicieli działki sąsiadującej z drogą 

gminną w Gojcowie, który wycofał swoją zgodę na jej  poszerzenie. 

Ponadto poinformował, że na liście rezerwowej oprócz drogi na Gojców jest droga przez 

Zochcinek od ul. Czernika w stronę DPS. Wyjaśnił, że lista rezerwowa ma to do siebie, że 

jeżeli  

z przetargów, które teraz były rozstrzygane wrócą jakieś niewykorzystane środki do Urzędu 

Wojewódzkiego, to zostaną rozdysponowane na kolejne drogi. Jest szansa, że gmina Opatów 

otrzyma jakieś finansowanie z tej listy. W przeciwnym wypadku zostanie ponownie złożony 

wniosek na następny nabór i jest nadzieja, że w przyszłym roku ta droga zostanie zrobiona. 

 

  Na tym zakończono realizację tego punktu obrad sesji. 

 

Ad.11. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – przyjętą formułą zakończyła 

obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Opatowie. 

 

Na tym Protokół zakończono. 

 

 

   Protokołowała:                                                                              Przewodnicząca 

            Rady Miejskiej w Opatowie 

              (mgr Teresa Głąb)        

                   (mgr Beata Górecka) 

 

 

 

Pełny przebieg obrad sesji pod adresem:  

https://transmisjaobrad.info/videos/7367/sesja-rady-miejskiej-w-opatowie 



 

Gmina Opatów Numer załącznika  
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2022.06.07 

 
Na sesji “Sesja Rady Miejskiej w Opatowie” stawiło się 13 radnych, 
natomiast 2 radnych było nieobecnych.  
 
Szczegóły obecności radnych podczas sesji przedstawia poniższa 
tabela. 
 

Imię i nazwisko radnego 
Data i godzina 

logowania 
Data i godzina 
wylogowania 

1. Andrzej Adamski   

2. Jolanta Baran 2022.06.07 13:03:50 2022.06.07 14:42:17 
3. Waldemar Bocheński  2022.06.07 13:03:51 2022.06.07 14:42:17 
4. Jacek Cheba  2022.06.07 13:03:51 2022.06.07 14:42:17 
5. Dawid Kargulewicz  2022.06.07 13:03:50 2022.06.07 14:42:17 
6. Krzysztof Kawalec  2022.06.07 13:03:51 2022.06.07 14:42:17 
7. Klaudiusz Kędziora    
8. Magdalena Masternak 2022.06.07 13:03:51 2022.06.07 14:42:17 
9. Marek Rysiak  2022.06.07 13:03:51 2022.06.07 14:42:17 

10. Rafał Schab  2022.06.07 13:03:50 2022.06.07 14:42:17 
11. Wiesław Suska  2022.06.07 13:03:50 2022.06.07 14:42:17 
12. Małgorzata Szczepańska  2022.06.07 13:03:52 2022.06.07 13:52:34 
13. Beata Górecka 2022.06.07 13:03:52 2022.06.07 14:42:17 
14. Stanisław Wysopal  2022.06.07 13:03:51 2022.06.07 14:42:17 
15. Andrzej Żychowski  2022.06.07 13:03:51 2022.06.07 14:42:17 
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2022.06.07 

 
Na sesji “Sesja Rady Miejskiej w Opatowie” stawiło się 13 radnych, 
natomiast 2 radnych było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Jolanta Baran 
2.Waldemar Bocheński  
3.Jacek Cheba  
4.Dawid Kargulewicz  
5.Krzysztof Kawalec  
6.Magdalena Masternak 
7.Marek Rysiak  
8.Rafał Schab  
9.Wiesław Suska  
10.Małgorzata Szczepańska  
11.Beata Górecka 
12.Stanisław Wysopal  
13.Andrzej Żychowski    
 
 
Nieobecni radni: 
1.Andrzej Adamski 
2.Klaudiusz Kędziora  
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Uchwała  numer  “Przyjęcie porządku obrad sesji.” została podjęta 
następującą proporcją głosów: za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 2022.06.07 13:06:58 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Za  Przeciw 
1. Jolanta Baran     BRAK 
2. Waldemar Bocheński        
3. Jacek Cheba        
4. Dawid Kargulewicz        
5. Krzysztof Kawalec        
6. Magdalena Masternak       
7. Marek Rysiak        
8. Rafał Schab        
9. Wiesław Suska        

10. Małgorzata Szczepańska        
11. Beata Górecka       
12. Stanisław Wysopal        
13. Andrzej Żychowski        

 

Wstrzymało się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Uchwała  numer  “Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji Rady.” 
została podjęta następującą proporcją głosów: za 13, przeciw 0, 
wstrzymało się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 2022.06.07 13:07:40 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Za  Przeciw 
1. Jolanta Baran     BRAK 
2. Waldemar Bocheński        
3. Jacek Cheba        
4. Dawid Kargulewicz        
5. Krzysztof Kawalec        
6. Magdalena Masternak       
7. Marek Rysiak        
8. Rafał Schab        
9. Wiesław Suska        

10. Małgorzata Szczepańska        
11. Beata Górecka       
12. Stanisław Wysopal        
13. Andrzej Żychowski        

 

Wstrzymało się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 


